

# Old Particular Glenburgie 15 Years Old

## Speyside

La distillerie Glenburgie peut retracer son histoire jusqu'en 1810, mais elle a été entièrement reconstruite, à partir de zéro, en 2003–04. Son whisky fait partie du Ballantine's blended scotch, la 2e marque la plus populaire au monde. Cette bouteille est issue de la gamme Old Particular du réputé embouteilleur indépendant Douglas Laing & Co, une série particulièrement unique de Single Cask sélectionnés individuellement à la main et vieillis, embouteillés exactement comme le distillateur l'avait prévu : sans coloration ni filtration à froid, et à un degré d'alcool élevé.

The Glenburgie distillery can trace its history back to 1810, but it was completely rebuilt, from the ground up, in 2003–04. It is now part of the Ballantine's blend, the second most popular brand in the world. But this one is from the celebrated independent bottler Douglas Laing & Co's Old Particular lineup, a particularly unique series of individually hand-selected, aged Single Cask bottled exactly the way the distiller intended: without colouring or chill-filtration, and at high alcohol strength to preserve the natural character of the whisky.

